
Grundejerforeningen Møllely                                          København den 23. februar 2015. 
 
Formandens beretning for året 2014. 
 
 

1 Velkommen til årets generalforsamling den 18. marts kl. 18.00 
2 Økonomien er stadig i god form. Bestyrelsen har derfor ikke forslag 

om at forhøje medlemskontingent og vejbidrag. Honorarer  til 
havemand  foreslås  hævet med 200 kr. 

3 Året 2014 har  budt på  store arbejdsopgaver for bestyrelsen, idet 
nedgravning af elkabler og lægning af nye fliser har krævet mange 
kortvarige møder, mails og telefonsamtaler. Det vil  nok fortsætte i år ! 

4 I perioden april -  juni er det planen, at vi får lagt nye fliser og 
asfaltbort på Tønnesvej, Jansvej og Dirchsvej  ud for de ulige 
husnumre. Tilbud er indhentet og vi vil drøfte det med jer på 
generalforsamlingen og oplyse jer om vores forholdsregler. 

5 I perioden okt. – dec. vil kommunen opsætte nye lysmaster i vores 
område og der vil være vejsyn nr. 2 vedrørende gravearbejdet og de 
nylagte fliser. Når det har fundet sted, er det bestyrelsens plan, at vi så 
får erstattet den gamle asfaltbort med en ny og stærkere. Det er muligt 
at det først kan ske i foråret 2016. Tilbud herom er indhentet.  I vil  
også blive orienteret nærmere herom på vores møde. 

6 I året 2014 har vi fået nye medlemmer: Vi siger velkommen til Anne 
Sofie Kyed og Martin Hugger Larsen, Tønnesvej 49 og forventer nye i 
indeværende år. 

7 Vi savner stadig en fuldstændig liste over mailadresser på vore 
medlemmer, faktisk 15 stk, så vi vil igen på generalforsamlingen 
indhente flere oplysninger. Resten må vi nok indhente ved at stemme 
dørklokker. 

8 Til slut vil jeg takke bestyrelsen , revisor Poul Kornmod, revisor og 
webmaster Anders Brink og havemand Dan Ewald for godt udført 
arbejde i året 2014. 

 
 
Med venlig hilsen og på gensyn den 18. marts ! 
 
Keld Jørgensen 
( formand ) 


